
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 1. oktober 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BA

Vil ministeren sørge for, at der hurtigst muligt oprettes en mulighed for at klarmelde mini-

vådområderne via et manuelt sagsbehandlingsspor og dertil sikre, at sagsbehandlingsti-

den speedes op, så yderligere forsinkelser undgås, pengene udbetales, og minivådområ-

dernes effekt bogføres, jf. artiklen »IT-system blokerer for udbetaling til minivådområder:

"De pisser på os"« fra Landbrugsavisen den 19. september 2020 (www.landbrugsav-

isen.dk/it-system-blokerer-udbetaling-til-minivådområder-de-pisser-på-os)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V), Jacob Jensen (V), Anni Mat-

thiesen (V), René Christensen (DF), Lise Bech (DF), Orla Østerby (KF), Egil Hulgaard

(KF), Peter Seier Christensen (NB) og Henrik Dahl (LA).

På udvalgets vegne

René Christensen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Samrådsspørgsmål BA

Offentligt


